
Hvordan kunne man ta så feil? Klimagasser avkjøler!

Atmosfæren som helhet isolerer, dvs. forsinker avgangen av energi mottatt fra 
solen. Avgangen stanser ikke. Den kan pause men det varer ikke lenge før 
betingelsene for videre avgang dukker opp.

CO2 molekylet tar imot mye energi sammenlignet med N2 og O2.  CO2 bidrar 
slik mer til avkjølingen enn N2 og O2.  Mer CO2 i atmosfæren øker 
avkjølingens hastighet.    Å kutte CO2 utslipp har motsatt effekt!
Klimapolitikken er åpenbart feil!

Ikke nok med det. Når man kutter menneskenes utslipp av CO2 så påvirker man
nesten ikke mengden CO2 i atmosfæren. Ca. 96% av utslippene er naturlige, 
kun ca 4% er menneskeskapt. Dvs. en svært liten del av økningen av CO2 i 
atmosfæren kommer fra menneskenes utslipp. Det er bare tøv å kutte utslipp!

Dette vet forskere som kan sin fysikk! Så hvorfor krampholder man på 
påstanden om at CO2 i atmosfæren har en oppvarmende effekt? Og hvorfor 
opprettholder man tiltak for å kutte utslipp?

Slik blir det når «det vitenskapelige er opplesst og vedtatt» som Gro Harlem 
Brundtland sa etter å ha etablert Klimapanelet! 


